
 

Kildesortering: også på jobb og skole 

Bakgrunn for saken:  
Næringsbygg i Oslo må i dag selv betale for henting av avfall. Det er dyrere å kildesortere, 
og derfor velger de fleste aktører bort dette. Oslo skal være Europas miljøhovedstad i 2019, 
og da er det viktig at vi lever opp til forventningene denne tittelen bærer med seg. 
Ungdommens bystyremøte mener kildesortering er en enkel måte å bli mer miljøvennlig på. 
Vi bør gå foran som et eksempel for andre land, og lede an i miljøpolitikken. Ved å gjenvinne 
materialer minsker vi søppelet i havet og generelt på planeten vår. UBM ser på dette som et 
viktig fremskritt mot en mer miljøvennlig verden. Vi må tilrettelegge for at private næringsliv 
og offentlig sektor, blant annet skoler, skal kunne kildesortere.  
 
Forslag til vedtak:  

● UBM mener det bør opprettes en tilskuddsordning til næringsbygg som ønsker å 
kildesortere 

● UBM mener det skal være gratis å kildesortere for skoler 
● Bystyret ber byrådet om å gjøre det obligatorisk for næringsbygg å kildesortere 

 

 


